
Verksamhetsberättelse
Mattecentrum Karlstad, verksamhetsåret 2024.

Beskrivning av verksamheten som har bedrivits:

Under året har föreningen arrangerat öppna räknestugor dit alla har kunnat komma för 
att få hjälp med matematiken. Räknestugorna har arrangerats en gång per vecka 
(måndagar) under skolterminerna. Lokaler har lånats av Sundsta-Älvkullegymnasiet, 
Karlstad.

Förutom räknestugor anordnade föreningen ett konvent den 16 maj inför de nationella 
proven. Då erbjöds hjälp av sex volontärer under längre tid än en vanlig räknestuga. 
Dessutom bjöds smörgåsar, frukt m.m. 31 elever kom till konventet.

Antalet besökande för vårterminen var 160 stycken (inklusive konventet) och för 
höstterminen 113+. Tillströmningen har varit ganska oregelbunden, varför medelvärdet, 
ca 10 besökare per gång, inte säger allt. Vi har ofta önskat att flera skulle komma. 
Information om vår verksamhet har, förutom på hemsidan, gått ut på bildskärmar och till 
elevernas kommunikationsplattform på Sundsta Älvkullegymnasiet, som är stadens i 
särklass största gymnasieskola med bortpå 2000 elever. Även övriga skolor har 
informerats men i mindre utsträckning. Lärare och ämneskonferenser i matematik har 
informerats speciellt om vår verksamhet. 

Styrelsemöten med volontärer adjungerade hölls i samband med årsmötet den 23 
januari och vid ytterligare fyra tillfällen under året. Kommunikationen mellan 
styrelseledamöter, volontärer och koordinatorn har i stor utsträckning skett via 
föreningens Messengergrupp. De meddelanden som utväxlats handlar bland annat om 
sådant som kommunicerats med mattecentrum centralt, volontärsituationen, förberedelse 
av konventet och årsmötet liksom frågor om det löpande arbetet i räknestugorna. 
Mejlväxling har också förekommit för koordinatorn angående lokala frågor till 
Mattecentrum Karlstad.

Under året bildades en facebookgrupp för Mattecentrum Karlstad. Den används 
framför allt för att diskutera matematikuppgifter. Det är framför allt uppgifter som 
kommit upp under räknestugorna och som är intressanta att diskutera för oss.

Under året har vi rekryterat en ny volontär, Åsa Hulteberg. Totalt sett har vi under 
våren haft fem aktiva mattecoacher och under hösten sex. 

Föreningen har förvaltat 0 kr. Budgeten täckte med god marginal de utgifter vi har haft.

Förtroendevalda:

Ordförande: Stefan Löfwall

Ledamot: Christian Andersson



 Ledamot: Per Strömgren

Valberedning: Linn Wignell

Internrevisor: Thomas Martinsson 

Medlemsuppgifter hämtade ut medlemsystemet 2024-12-31:
Antal bidragsgrundande medlemmar (ålder 6-25 år): 198 

Antal medlemmar totalt: 295

Ålder på redovisade medlemmar:

6-12 år Kvinna: 3 Man: 2 Annat kön: 0

13-18 år Kvinna: 72 Man: 30 Annat kön: 0

19-25 år Kvinna: 51 Man: 40 Annat kön: 0



Övriga åldrar Kvinna. 60

Okiind älder Kvinna: 0

Övrigt:

Man: 37

Man: 0

Annat kön: 0

Annat kön: 0
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Underskrift:

Karlstad 2025-01-13

Föreningsordforande


